

# IU-referat 9 juni kl. 19.00

- **Sindsrobøn**

- **Præsentationsrunde**

Mogens, Andy, Christopher, Jesper

- **Nye forkortelser til mødelisterne**

Der er lavet nye forkortelser og Jesper tager kontakt til ansvarlig og hvad der er muligt og tages med til næste møde.

- **Kommet forslag til QR-kode til hjemmeside**

Det tages med ud i områderne om de vil have dem på mødelisterne

- **Evt.**

[Link til Na Webshop](#)

(Jesper tilføjer link under litteratursiden)

[Box til gruppemails i hvert område](#)

Skal der laves en fælles mailliste over OSK servicemails og gruppemails over alle områder i Danmark. Eller skal det være separat. Kan også laves begge slags.

F.eks. <https://usercontent.one/wp/www.nadanmark.dk/wp-content/uploads/OSK%20sov/arkiv/mails%20OSK%20Sov%20-%20uden%20koder.pdf?media=1654622695>

## Mobilpay numre på hjemmesiden

RSK opfordre til at alle mobilpay/mobilbetaling på hjemmesiden fjernes da vi kan komme i konflikt med indsamlingsloven.

- **Kommende møde**

21/7 kl. 19.00 online

- **sindsrobøn**